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26 iunie 2018 Ultima
„Adevărata satisfacție nu depinde de ceea ce avem; un butoi a fost

îndeajuns pentru Diogene, dar o lume întreagă a fost prea mică
pentru Alexandru cel Mare”. Charles Caleb Colton 

Start Comandament Sezon
Estival! Ai probleme? Suni aici!
În 25 iunie, la Constanţa,

Autoritatea Naţională Sanitară
Veterinară şi pentru Siguranţa
Alimentelor (ANSVSA) a lansat
”Comandamentul Sezon Estival
2018”. Scopul acestui
Comandament este de a contribui,
prin derularea activităţilor specifice,
la protejarea sănătăţii publice şi
implicit, a intereselor turiştilor aflaţi
în vacanţă pe litoralul românesc.

Astfel, în perioada 25 iunie - 2
septembrie 2018, echipe de
inspectori sanitari veterinari şi
pentru siguranţa alimentelor vor
verifica modul în care sunt
respectate condiţiile sanitare
veterinare şi pentru siguranţa
alimentelor privind producerea,
prelucrarea, depozitarea,
transportul şi comercializarea
produselor alimentare.

Activitatea Comandamentului
va fi realizată de un număr de 60 de
inspectori din cadrul Serviciului de
Control Oficial Siguranţa
Alimentelor, Circumscripţiilor
Sanitare Veterinare şi pentru
Siguranţa Alimentelor, atât din
cadrul DSVSA Constanţa cât şi

delegaţi ai altor DSVSA judeţene,
organizaţi în serii de câte două
săptămâni.

UNDE SE ACȚIONEAZĂ?
Inspectorii ANSVSA vor acţiona în
şapte zone de interes turistic:
Năvodari, Mamaia Nord, Mamaia
Centru, Mamaia Sud, Eforie,
Costineşti şi Mangalia - Vama
Veche. Tipurile de unităţi vizate
sunt: cantinele taberelor şcolare,
depozitele alimentare, unităţile de
tip supermarket şi hipermaket,
magazinele alimentare, pensiunile
turistice, laboratoarele de cofetărie
şi patiserie, beach-baruri,
restaurantele şi alte unităţi de
alimentaţie publică, în care se
prepară şi se servesc alimente.

AUTOLABORATOR Activitatea
de supraveghere şi control va fi
sprijinită şi de un autolaborator,
dotat cu echipamente specializate
pentru efectuarea unor teste rapide.
Pentru eficientizarea activităţilor de
control, inspectorii ANSVSA vor
participa şi la acţiuni comune cu
reprezentanţi ai celorlalte autorităţi
cu responsabilităţi în domeniu.
Inspectorii şi autolaboratorul îşi vor

desfăşura activitatea conform unui
program prestabilit dar, vor prelua şi
vor verifica şi sesizările primite din
partea cetăţenilor.

APELAȚI! În acest sens,
ANSVSA, prin intermediul DSVSA
Constanţa, pune la dispoziţia celor
interesaţi numărul telefon al
Comandamentului Sezon Estival:
0786/577007, unde se pot face
sesizări, sau se pot obţine
informaţii referitoare la diferite
aspecte din domeniul siguranţei
alimentelor. Acest număr va
funcţiona în paralel cu numărul Call
- Center-ului ANSVSA:
0800.826.787, apelabil gratuit, din
orice reţea de telefonie.

Totodată, DSVSA Constanţa
pune la dispoziţia turiştilor, pe site-
ul instituţiei, un modul dedicat
Comandamentului Sezon Estival
2018
(http://constanta.dsvsa.ro/comunica
re/comandament-sezon-estival/),
unde se pot găsi informaţii utile,
recomandări, dar şi numerele de
telefon unde cetăţenii pot contacta
inspectorii ANSVSA care activează
în cadrul acestui Comandament.

Se agită apele la SSC Farul înaintea
prezenței în Liga a 2-a

Preşedintele executiv
şi preşedintele CD al

SSC Farul au
demisionat. Urmează

Petre Grigoraş?
La 12 februarie, într-o conferinţă de presă,

SSC Farul Constanța îşi prezenta noua conducere
executivă, formată din Memet Erkal, președintele
Consiliului Director al SSC Farul, Adrian Pitu,
președinte executiv, Tiberiu Curt, manager, şi
Marcel Lică, director executiv. Principalul obiectiv,
promovarea în Liga a 2-a, a fost îndeplinit, dar
apele s-au agitat înaintea reluării pregătirilor pentru
prezenţa în eşalonul secund, iar în aceste zile
situaţia la club nu este una liniştită. O parte dintre
suporteri doreşte schimbarea antrenorului Petre

Grigoraş, care ar fi avut în cele din urmă o întâlnire
cu membri ai Consiliului Director, pentru a se
ajunge la o despărţire pe cale amiabilă. Grigoraș
așteaptă o notificare din partea clubului, pentru că
a anunțat că nu va demisiona. În locul lui Petre
Grigoraş, cele mai mare şanse de a prelua
conducerea tehnică a SSC Farul le are Marius
Baciu, fostul antrenor de la Juventus Bucureşti. Au
mai existat discuţii cu Laurenţiu Roşu, Claudiu
Niculescu şi Gheorghe Mulţescu, dar Baciu este în
pole-position pentru a pregăti echipa constănțeană.

Dar până la schimbarea antrenorului, au apărut
şi primele demisii, Memet Erkal şi Adrian Pitu
renunţând la funcţiile pe care le deţineau, în timp
ce Tiberiu Curt nu mai ocupa de mai mult timp
funcţia în care a fost anunţat. Demisiile
președintelui Consiliului Director şi președintelui
executiv anunţă mişcări de trupe la SSC Farul
înaintea începerii pregătirilor pentru Liga a 2-a.
Rămâne de văzut cum vor evolua lucrurile, astfel
încât echipa suporterilor constănțeni să poată
aborda lupta din eşalonul secund al fotbalului
românesc având şanse la primele poziţii.

Un singur lucru este cert. Reunirea lotului a
avut loc luni, la stadionul din strada Primăverii.
Deocamdată, fără noutăţi în privinţa jucătorilor...
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Petre Grigoraș nu mai este dorit la conducerea
tehnică a SSC Farul

BNR nu vrea să taie creditul, ci doar să-l calmeze

Meteorologii anunță ploi, la malul Mării Negre!
Vezi când!

Meteorologii anunță ploi, la malul Mării Negre, în
următoarele zile. Astfel, marți, 26 iunie, vremea va fi
frumoasă, cu temperaturi maxime cuprinse între 24 și
27 de grade C, în vreme ce minimele se vor situa în
intervalul 16 și 21 de grade C. Miercuri, 27 iunie, însă,
vremea schimbă foaia; sunt anunțate ploi, dar
temperaturile rămân aproape neschimbate față de
ziua precedentă; maximele vor fi cuprinse între 24 și
27 de grade C, iar minimele vor fi între 17 și 22 de
grade C. Și joi, 28 iunie, meteorologii anunță
precipitații; temperaturile maxime vor fi cuprinse între

Banca Naţională a României
(BNR) nu are nicio preocupare
pentru limitarea creditării, însă
doreşte să evite
supraîndatorarea
populaţiei, a declarat, luni,
consultantul de strategie al
BNR, Adrian Vasilescu -
„Lucrurile sunt foarte
limpezi. Banca centrală nu
are nicio preocupare
pentru limitarea creditării.
Indiferent cum s-a exprimat
guvernatorul, trebuie să îi
fie luat nu un cuvânt, ci
contextul, iar contextul în
care a vorbit este foarte
limpede. A explicat că
România are cea mai mică
rată de intermediere a creditării din
piaţa Uniunii Europene. Avem cea
mai mică intermediere ca raport al
creditelor private la PIB. Deci nu
avem niciun interes să limităm
creditarea“. În ceea ce priveşte

creditele pentru locuinţe, consilierul
BNR a precizat că datele care au
venit recent de la Uniunea

Europeană arată că avem o situație
deloc îmbucurătoare - „Schimbările
în bine le-au adus creditele din
programul Prima Casă. Până la ele,
românii s-au împrumutat foarte puţin
prin credite ipotecare. Din totalul

împrumuturilor care s-au dat în
America, 80% au fost pentru
locuinţe; în Marea Britanie - tot cam

80%. În Franța, circa 70 - 80%.
În Germania, venind către
Polonia şi Cehia - între 40 și
60%. Iar în Româniaavem
20% credite ipotecare şi 80%
credite pentru consum. Nu
putem să ne permitem să
riscăm o supraîndatorare a
populaţiei, care ar afecta
întreaga economie. Nu vrem să
limităm creditarea, ci doar să
evităm supraîndatorarea“. Și
ministrul Finanţelor, Eugen
Teodorovici, a declarat recent
că nu există o intenţie a Băncii
Naţionale de a limita în vreun

fel creditarea. El a anunțat că va
exista o analiză, pe baza căreia se
vor lua diverse măsuri sustenabile
din punct de vedere economic.
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